
 

 

 

ki je bila 15.06.2023 ob 17. uri v Slovenskem olimpijskem izobraževalnem centru, Ameriška ulica 8, 

Ljubljana. 

 

PRISOTNI: Franjo Bobinac, Miroslav Cerar, Jošt Dolničar, Darja Gabrovšek Polajnar, Zoran Kačičnik, 

Jernej Kovačič, Borut Knavs, Pavel Marđonovič, Miran Müllner, Tadej Peranovič, Stane Rozman, Vojka 

Ravbar, Raša Sraka Vukovič, Boštjan Tušar. 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Metod Ropret, Miran Kos, Katja Koren Miklavec, Enzo Smrekar, Dejan Crnek, 

Stanko Glažar, Fiona Johnson, Damijan Lazar, Andraž Lipolt, Matjaž Rakovec, Andrej Ribič. 

PRISOTNI PREKO MICROSOFT TEAMS: Katja Koren Miklavec 

Ostali prisotni: Primož Marinko (Nadzorni svet), Branko Zorman (FŠO), Tone Jagodic (Komisija za etična 

vprašanja), Jože Zidar (STA), Matic Švab, Uroš Mohorič, Blaž Perko, Tomaž Jontes, Samo Košir, Borut 

Kolarič, Taja Škorc, Peter Dokl, Rok Osojnik (strokovna služba OKS-ZŠZ). 

 

Uvodoma je F. Bobinac pozdravil člane IO OKS-ZŠZ, medije in goste. Podal je opravičilo, ker je zadnja seja 

IO OKS-ZŠZ odpadla. Še posebej je pozdravil predsednika nadzornega sveta OKS-ZŠZ, Primoža Marinka, 

ki se je na kratko tudi predstavil. 

F. Bobinac je ugotovil sklepčnost in pričel z vodenjem seje. 

F. Bobinac je opravičil podpredsednike OKS-ZŠZ, ki niso bili prisotni zaradi objektivnih razlogov oziroma 

zaradi neodložljivih obveznosti. 

 

AD1/ Potrditev dnevnega reda 

 

F. Bobinac je predlagal v potrditev z vabilom poslani dnevni red 6. redne seje IO OKS-ZŠZ. 

 

NASLOVNIK KRAJ, DATUM 

članom 

IO OKS-ZŠZ 

 

 

 

 

Ljubljana, 28.06.2023 

ZADEVA 

ZAPISNIK s 6. redne seje IO OKS-ZŠZ 
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Predlagani dnevni red je bil sledeč: 

1. Potrditev dnevnega reda seje 
2. Potrditev zapisnika s 3. redne in s 4. redne seje 
3. Novela Poslovnika o delu Izvršnega odbora OKS-ZŠZ 
4. Pravilnik o odobravanju posojil 
5. Poročilo o aktivnostih: 

a. Povzetek pregleda aktivnosti predsednika 
b. Poročilo Strokovnega sveta za vrhunski šport 
c. Poročilo Strokovnega sveta športa za vse 
d. Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote 
e. Poročilo Odbora za gospodarstvo in finance 

6. Imenovanje komisij Strokovnih svetov oz. odborov 
7. Imenovanje predstavnika FŠO v UO SLOADO 
8. 52. redna Skupščina OKS-ZŠZ 

a. Sklic 52. redne seje skupščine OKS-ZŠZ 
b. Zapisnik z 51. seje Skupščine OKS-ZŠZ 
c. Članstvo OKS-ZŠZ 
d. Poročila OKS-ZŠZ za leto 2022 

-Letno poročilo OKS-ZŠZ za leto 2022 
e. Rebalans finančnega načrta OKS-ZŠZ za leto 2023 in projekcija za leto 2024 

9. Športna loterija 
10. OI Pariz 2024 

a. Športni projekt in kriteriji OKS-ZŠZ za nastop na OI  Pariz 2024 
b. Športni kriteriji OKS-ZŠZ za imenovanje športnikov – kandidatov OI Pariz 2024 
c. Športniki – kandidati za OI Pariz 2024 

11. EI Krakov 2023 
a. Reprezentanca Slovenije za nastop na EI Krakov 2023 (seznanitev) 

12. Športne igre POFEM Maribor 2023 / SVIP Bali 2023 / SIP Heraklion 2023 
a. Pooblastilo SSVŠ za imenovanje reprezentanc Slovenije 
b. Imenovanje vodij reprezentanc POFEM, SVIP, SIP 

13. Pobude in predlogi 
14. Razno 

 

M. Müllnerja je, vezano na točko 9 dnevnega reda, zanimalo, ali je gradivo na temo prodaje Športne loterije 

še vedno smatrano kot poslovna skrivnost. Poudaril je, da ga zanima, ali je poslovna skrivnost za vse ali le 

za nekatere. Navedel je primer podajanja informacij iz gradiva v oddaji Tarča s strani predsednika OKS-

ZŠZ. Prav tako je videl, da so novinarji te oddaje že imeli gradivo, čeprav naj bi bilo poslovna skrivnost. 

Zanimalo ga je tudi, ali se bo pri tej točki izključilo javnost tako, kot na zadnjih sejah. 

F. Bobinac je odgovoril, da so v gradivo občutljive informacije kot npr. vrednotenje, cena, zato se gradivo 

še vedno obravnava kot poslovna skrivnost in se ga zato ne pošilja naprej. Prosil je člane IO OKS-ZŠZ, da 

se vsa gradiva, ki so označena kot poslovna skrivnost, tako tudi obravnava. Sam je izrazil začudenje, da 

imajo novinarji neke informacije, ki naj jih ne bi imeli. Medijem gradivo s strani OKS-ZŠZ ni bilo poslano. 

Kot predsednik je menil, da lahko, z odgovornostjo in pooblastili, določene elemente iz gradiva uporabi v 

komunikaciji z novinarji. Glede zaprtosti seje samo za člane IO OKS-ZŠZ je povedal, da javnost na tej seji 

ne bo izključena, saj je 9. točka, Športna loterija, informativne in ne vsebinske narave. 
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Sklep, ki je bil soglasno sprejet: 

99-6/2023 IO OKS-ZŠZ soglasno potrjuje predlog dnevnega reda 6. redne seje IO OKS-

ZŠZ. 

 

AD2/ Potrditev zapisnika s 3. redne in s 4. redne seje 

 

F. Bobinac je predal besedo M. Švabu, ki je povedal, da je bila 3.5.2023 sklicana 3. redna seja IO OKS-

ZŠZ na temo Športne loterije, ki je bila informativne narave. Osnutek zapisnika so člani prejeli v pregled in 

morebitno korekturo. Podani sta bili dve pripombe Z. Kačičnika, ki sta bili upoštevani. Tretja pripomba Z. 

Kačičnika je bila usklajena s strokovno službo in kot taka tudi upoštevana. 4. seja IO OKS-ZŠZ je potekala 

10.5.2023. Na osnutek zapisnika je prispela pripomba Z. Kačičnika, ki je bila upoštevana. 

Vsi sklepi so bili realizirani z izjemo 55-2/2023 vezano na Pravilnik o priznanjih in nagradah OKS-ZŠZ. 

Strokovna služba je pojasnila, da bodo spremembe predstavljene na eni od prihodnjih sej. 

 

Soglasno sta bila sprejeta naslednja sklepa: 

100-6/2023 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 3. redne seje IO OKS-ZŠZ. 

101-6/2023 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 4. redne seje IO OKS-ZŠZ. 

 

AD3/ Novela Poslovnika o delu Izvršnega odbora OKS-ZŠZ 

 

F. Bobinac je povedal, da je Novela Poslovnika o delu IO OKS-ZŠZ ključna točka te seje, med drugim bo 

fizična prisotnost na seji izenačena s prisotnostjo na daljavo. Besedo je predal B. Perku, ki je predstavil 

spremembe in dopolnitve, ki jih je obravnavala tudi Komisija za pravne zadeve in organiziranost. 

Posodobitve so bile narejene predvsem v smeri operativnost delovanja samega IO OKS-ZŠZ: dana je 

možnost za izvajanje hibridne seje. Upoštevan je bil tudi predlog Z. Kačičnika glede komunikacije na 

korespondenčnih sejah, saj naj bi se po predlogu vse člane obveščalo z vsemi odgovori t. i. odprta e-poštna 

lista. Vsi ostali predlogi se bodo uskladili ob celoviti prenovi Pravil OKS-ZŠZ. 

J. Dolničarja je zanimala razlika med besedno zvezo »elektronska sredstva« oz. »elektronska seja«, saj se 

ponekod uporablja izraz »informacijsko-komunikacijska tehnologija«, zato je predlagal, da se dikcija 

poenoti. 

Člani IO OKS-ZŠZ so se s pripombo J. Dolničarja strinjali in soglasno sprejeli naslednji sklep: 

102-6/2023 IO OKS-ZŠZ sprejme Poslovnik o spremembah in dopolnitvah Poslovnika o 

delu Izvršnega odbora OKS-ZŠZ, ki so ga člani prejeli v gradivu za sejo, pri 

čemer se besedilo “elektronskih sredstev” v 2. in 3. točki prvega odstavka ter 

v drugem odstavku 9.a člena spremeni tako, da se po novem glasi 

“informacijsko-komunikacijske tehnologije”.  
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AD4/ Pravilnik o odobravanju posojil 

 

F. Bobinac je povedal, da je vesel, da se je LPŠ v letu 2023 povečal za 9 mio EUR, to je za 21%. Na OKS-

ZŠZ je v načrtu in se pripravlja tudi računovodska, marketinška in pravna podpora za članice. Trenutno je 

problem likvidnost zaradi zakasnitev financiranja iz naslova LPŠ 2023. Na OKS-ZŠZ se vsakodnevno 

obračajo članice, zveze, tudi klubi, ki imajo finančne težave. Obseg skupne mase posojil, ki jih daje OKS-

ZŠZ je 200.00 EUR. Ocena je, da če bi znesek povečali na 300.000 EUR ni dodatnega tveganja za OKS-

ZŠZ. 

M. Švab je povedal, da se članice srečujejo z likvidnostnimi težavami, ki so predvsem posledica zakasnitve 

izplačil iz naslova LPŠ za leto 2023. Zato je OKS-ZŠZ spremenil Pravilnik v delu, ki dopušča, da IO OKS-

ZŠZ vsako leto za določeno obdobje zviša vrednost posojil. Predlog Pravilnika o dopolnitvah Pravilnika je 

predhodno odobrila Komisija za organiziranost in pravne zadeve. Maso posojil bi povečali na 300.000 EUR 

do 31.8.2023. V naslednjih letih se lahko zopet poveča limit, saj je to smotrno, saj prihaja do zakasnitev pri 

izplačilu sredstev iz LPŠ, tekmovanj pa je veliko. Denarni tok OKS-ZŠZ je dober, tako, da OKS-ZŠZ lahko 

to zagotovi. 

 

Soglasno sta bila sprejeta naslednja sklepa: 

103-6/2023 IO OKS-ZŠZ sprejme Pravilnik o dopolnitvi Pravilnika o odobravanju posojil, ki 

so ga člani IO OKS-ZŠZ prejeli kot gradivo za sejo. 

104-6/2023 IO OKS-ZŠZ potrjuje, da se znesek v drugem odstavku 6. člena Pravilnika o 

odobravanju posojil v obdobju do 31.8.2023 spremeni iz 200.000 EUR na 

300.000 EUR. 

 

AD5/ Poročilo o aktivnostih 

 

A. Povzetek pregleda aktivnosti predsednika 

F. Bobinac je predstavil Povzetek pregleda aktivnosti predsednika med obema sejama IO OKS-ZŠZ, ki so 

ga člani prejeli pred sejo. 

Poudaril je, da potekajo redni sestanki z MGTŠ in nosilci javnih funkcij. Nadaljujejo se obiski s članicami, 

tudi mestnimi občinami, župani. Predstavljene so bile vse aktivnosti in projekti na Klubu sponzorjev. 

Medijska podpora je bila namenjena tematiki Športne loterije.  

F. Bobinac je bil prisoten na Delovni konferenci Šport 2023, Športne vrednote in poslovna miselnost. 

Poudaril je, da je pomembnost dogodka OFEM Maribor velika. Otvoritev tega dogodka bo v živo predvajala 

tudi TV Slovenija na II. programu. 
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B. Poročilo Strokovnega sveta za vrhunski šport 

Za morebitna vprašanja je bil, ob odsotnosti, Metoda Ropreta, na voljo Borut Kolarič. Poročilo je bilo dano 

v gradivu pred sejo. Ni bilo vprašanj. 

 

C. Poročilo Strokovnega sveta športa za vse 

F. Bobinac preda besedo Taji Škorc, ki je bila, ob odsotnosti Mirana Kosa, na voljo za vprašanja. 

M. Müllner je izpostavil, da so bile podpisane pogodbe z novimi regijskimi pisarnami. 

Drugih vprašanj in komentarjev ni bilo. 

T. Škorc je predlagala v potrditev naslednji sklep, ki ga je predhodno potrdil tudi Strokovni svet športa za 

vse.  

Vsi prisotni so bili ZA predlagani sklep, z izjemo 1 člana, ki je bil VZDŽAN. 

105-6/2023 IO OKS-ZŠZ imenuje Bojana Bajca, prof. šp. vzg. za vodjo regijske pisarne 

OKS-ZŠZ Celje. 

 

D. Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote 

F. Bobinac je predal besedo P. Doklu, ki je bil na voljo za morebitna vprašanja. 

K. Koren Miklavec je vprašala, če na tej seji člani že lahko glasuje tudi, če prisostvujejo seji na daljavo, saj 

so bile sprejete spremembe Poslovnika o delu IO OKS-ZŠZ.  

F. Bobinac je povedal, da je ta, 6. seja, od trenutka sprejetja sprememb Poslovnika o delu IO OKS-ZŠZ že 

t. i. hibridna seja. Člani, ki so prisotni na seji na daljavo lahko glasujejo in se njihov glas šteje v kvorum. 

F. Bobinac je ugotovil, da je 6. seja hibridna. 

Ugotovitveni sklep je sledeč: 

106-6/2023 6. seja IO OKS-ZŠZ je skladno s Poslovnikom o delu IO OKS-ZŠZ hibridna. 

 

E. Poročilo Odbora za gospodarstvo in finance 

F. Bobinac je predal besedo M. Švabu, ki je, ob odsotnosti E. Smrekarja, na kratko povzel ključne poudarke. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

107-6/2023 IO OKS-ZŠZ se seznanja z vsemi poročili med obema sejama. 

 

AD6/ Imenovanje komisij Strokovnih svetov oz. odborov 

 

F. Bobinac je predal besedo B. Kolariču, ki je predlagal v potrditev člane Komisije za medicino športa. Na 

podlagi poziva članicam, je strokovna služba prejela več kot 20 predlogov. Na 2. seji je bila s sklepom 45-

2/2023 ustanovljena Komisija za medicino športa, predsedujoči je dr. Matjaž Vogrin, ki je bil odsoten zaradi 

obveznosti v tujini. B. Kolarič je vse člane podrobneje predstavil. 
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Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

108-6/2023 IO OKS-ZŠZ skladno s 65. členom Pravil OKS-ZŠZ potrjuje člane Komisije za 

medicino športa v sestavi: Nada Rotovnik Kozjek, Matjaž Turel, Robi Kelc, 

Katarina Cunder, Tadej Jug, Katja Ažman, Sašo Djurić, Martin Zorko, Jure 

Bornšek, Samo Mikl, Rado Pišot, Boštjan Šimunič, Primož Pori, Lovro 

Žiberna, Aljoša Polenčič. 

 

F.Bobinac je predal besedo Taji Škorc, ki je skladno s sklepom SSŠV predlagala ustanovitev Komisije za 

prostovoljstvo in njeno sestavo: predsednika in člane. Cilj je bolj namensko usmerjati področje 

prostovoljstva v Sloveniji. Ob odsotnosti Iva Tomca, ki je bil v tujini, je predstavila celoten sestav, ki ga 

sestavljajo strokovnjaki iz različnih področij. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

109-6/2023 IO OKS-ZŠZ skladno s 67. členom Pravil OKS-ZŠZ ustanavlja Komisijo za 

prostovoljstvo. Za predsednika imenuje Iva Tomca, za člane pa: Tjašo Arko, 

Jožefa Bobovnika, Ano Dolinar, Tjašo Filipčič, Jerneja Kovačiča, Sašo 

Ljubišića. 

 

F.Bobinac je predal besedo Petru Doklu, ki je predlagal v potrditev člane Komisije za priznanja. Stane 

Rozman, je bil kot predsednik te komisije, potrjen že na pretekli seji. Podrobneje je predstavil predlagane 

člane. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

110-6/2023 IO OKS-ZŠZ skladno s 69. členom Pravil OKS-ZŠZ imenuje člane Komisije za 

priznanja: Tomaža Ranta, Bena Lapajne, Dejana Smuka in Marto Kos.  

 

AD7/ Imenovanje predstavnika FŠO v UO SLOADO 

 

F. Bobinac je predal besedo U. Mohoriču, ki povedal, da je OKS-ZŠZ ustanovitelj SLOADO. Predstavil je 

predlaganega člana FŠO za UO SLOADO. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

111-6/2023 IO OKS-ZŠZ potrjuje Miroslava Jurjavčiča, kot predstavnika Fundacije za 

šport, v Upravni odbor SLOADO. 
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AD8/ 52. redna Skupščina OKS-ZŠZ 

 

A. Sklic 52. redne seje Skupščine OKS-ZŠZ 

 

F.Bobinac je predal besedo M. Švabu, ki je predstavil predlagani datum, kraj in dnevni red 52. Skupščine 

OKS-ZŠZ.  

Z. Kačičnik je predlagal, da Skupščine OKS-ZŠZ ne bi bile v poletnih mesecih. 

M. Švab je povedal, da je bila, zaradi novega vodstva in s tem posledično nove sestave IO OKS-ZŠZ , 

revizijska hiša izbrana nekoliko kasneje in da je OKS-ZŠZ še v fazi revidiranja. Časovno omejitev za sklic 

je predstavljala tudi odsotnost predsednika zaradi udeležbe na EI Krakov. Tokratni sklic Skupščine OKS-

ZŠZ je zato predlagan za konec avgusta. M. Švab je potrdil, da v naslednjih letih seje Skupščine OKS-ZŠZ 

ne bodo več julija ali avgusta, temveč konec meseca junija. 

F. Bobinac se je s povedanim strinjal. 

 

Predlagani dnevni red 52. seje Skupščine OKS-ZŠZ: 

Izvolitev organov Skupščine OKS-ZŠZ 

1. Poročilo verifikacijske komisije 

2. Potrditev dnevnega reda 

3. Zapisnik z 51. seje Skupščine OKS-ZŠZ 

4. Članstvo OKS-ZŠZ 

5. Poročila OKS-ZŠZ za leto 2022 

- Letno poročilo OKS-ZŠZ za leto 2022 

- Poročilo Nadzornega odbora OKS-ZŠZ 

6. Rebalans finančnega načrta OKS-ZŠZ za leto 2023 in projekcija za leto 2024 

7. Poročilo varuha športnikovih pravic za leto 2022 

8. Letno poročilo SLOADO za leto 2022 

9. Pobude in predlogi 

10. Razno 

 

M.Švab je poudaril, da se za udeležbo na skupščini lahko pooblasti tudi drugo osebo. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

112-6/2023 IO OKS-ZŠZ sklicuje 52. sejo Skupščine OKS-ZŠZ, ki bo 30.8.2023 ob 17.uri v 

Kongresnem centru Celjskega sejma z dnevnim redom kot sledi v gradivu. 

 

B. Zapisnik z 51. seje Skupščine OKS-ZŠZ 

 

F.Bobinac je predal besedo M. Švabu, ki je povedal, da sta zapisnik z 51. redne seje Skupščine OKS-ZŠZ 

pregledala in podpisala oba overitelja, Edvard Kolar in Darja Gabrovšek Polajnar, prav tako ga je pregledal 

in podpisal tudi predsedujoči skupščine, Aleksander Cmok. Podpisan zapisnik je bil namreč potreben za 
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zamenjavo zastopnika OKS-ZŠZ, prav tako je bil prevod v angleški jezik poslan na MOK. Na skupščino bo 

dan v formalno potrditev. 

 

C. Članstvo OKS-ZŠZ 

 

M. Švab je predal besedo S. Koširju, ki je povedal, da je bil na IO OKS-ZŠZ že sprejet sklep št. 97-4/2023, 

da IO OKS-ZŠZ predlaga Skupščini OKS-ZŠZ, da se vloga Zveze športno duhovnih Shaolin društev 

Slovenije za članstvo v OKS-ZŠZ zavrne, saj Zveza športno duhovnih Shaolin društev Slovenije ne 

izpolnjuje pogojev za članstvo v OKS-ZŠZ, kot so določeni v drugi alineji prvega odstavka 13. člena Pravil 

OKS-ZŠZ. Formalno mora sklep o članstvu sprejeti skupščina zato se vloga daje kot gradivo za sejo 

skupščine. 

 

D. Poročila OKS-ZŠZ za leto 2022 

- Letno poročilo OKS-ZŠZ za leto 2022 

F.Bobinac je predal besedo M. Švabu, ki je predstavil Letno poročilo OKS-ZŠZ za leto 2022. Izpostavil je 

projekt OI Peking, kongres TAFISA, EWOS, uspešno sta se zaključila evropska projekta: Razvoj kadrov v 

športu in Usposabljanje strokovnih delavcev v športu. Uspešno je bila izvedena prireditev Fundacije 

Miroslava Cerarja z ambasadorko Tino Maze. 

Predstavil je tudi finančni del, prihodke in odhodke, kar je razvidno iz gradiva za sejo. Društveni sklad je več 

kot 5 mio EUR, hkrati pa je opozoril, da je revizija še v teku 

P. Marđonovič je vprašal glede društvenega sklada, ali so to t.i. zadržani dobički. 

M. Švab je povedal, da v kolikor društvo izkazuje izgubo, se društveni sklad manjša, a v tekočem letu 

društvo še vedno izkazuje izgubo. V podjetju bi se to pokrilo iz zadržanega dobička, tu ne. Predlagal je, da 

se to naslovi, ko se bo spreminjalo Zakon o društvih. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

113-6/2023 IO OKS-ZŠZ potrjuje Letno poročilo OKS-ZŠZ za leto 2022. 

 

E. Rebalans finančnega načrta OKS-ZŠZ za leto 2023 in projekcija za leto 2024 

 

F.Bobinac je predal besedo M. Švabu, ki je predstavil tematiko. Ko so znani glavni financerji, OKS-ZŠZ 

spreminja z rebalansom finančni načrt v tekočem letu. Bistveno zmanjšanje je na strani evropskih projektov, 

saj naj bi se nova projekta začela šele v jesenskem času. Prenos nekaterih projektov in posledično stroškov 

je bilo prenesenih na nov Odbor, Odbor za športnike in olimpijske vrednote. Načrtuje se pozitivni poslovni 

izid. V projekciji za leto 2024 so prihodki planirani v višini 10 mio EUR, in sicer ob predpostavki pridobljenih 

dveh novih ESS projektov in izpeljani Slovenski hiši na OI v Parizu. 

P. Marđonovič je vprašal glede primerljivosti stroškov kontinuiranega procesa in delovanja med letoma 2022 

in 2023. Zanimalo ga je, ali so na voljo podatki, s katerimi se da to preveriti. 
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M. Švab je odgovoril, da stroški ostajajo na relativno primerljivem nivoju.  

Podatki so sledeči: Realizirani odhodki kontinuiranega procesa in delovanja v letu 2022 so znašali 

1.795.384 EUR, v rebalansu so za leto 2023 le-ti načrtovani v primerljivi višini 1.748.858 EUR. 

P. Marđonoviča je nadalje zanimala primerjava stroškov kadra in števila zaposlenih glede na prejšnja leta 

M. Švab je povedal, da je število zaposlenih ostalo na enakem nivoju. 

F. Bobinac je bil mnenja, da se strošek dela ne sme povečevati, ampak se mora izboljševati učinkovitost 

zaposlenih. 

F.Bobinac je zaključil, da so v letu 2024 na sporedu OI v Parizu. Cilj OKS-ZŠZ je narediti projekt Slovenske 

hiše, na katerega bo ponosna cela Slovenija. OKS-ZŠZ poskuša dogovoriti termin za predstavitev celotnega 

projekta OI Pariz na Vladi RS.  

F. Bobinac je pohvalil veliko večino strokovnih služb, ki delajo dobro in želi si, da tako tudi ostane. Nova 

organizacijska struktura podpira uresničevanje strategije, s ciljem da bo OKS-ZŠZ še bolj učinkovit in s tem 

bodo tudi članice bolj zadovoljne. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

114-6/2023 IO OKS-ZŠZ potrjuje Rebalans finančnega načrta OKS-ZŠZ za leto 2023. 

 

F.Bobinac je predlagal še v sprejetje sledeči sklep glede gradiv za 52. sejo Skupščine OKS-ZŠZ, ki je bil 

soglasno sprejet in je sledeč: 

115-6/2023 IO OKS-ZŠZ potrjuje gradivo za 52. sejo Skupščine OKS-ZŠZ: 

- Zapisnik z 51. seje Skupščine OKS-ZŠZ 

- Članstvo OKS-ZŠZ 

- Letno poročilo OKS-ZŠZ za leto 2022 

- Rebalans finančnega načrta OKS-ZŠZ za leto 2023 in projekcija za leto 

2024 

 

AD9/ Športna loterija 

 

F.Bobinac je povedal, da pri tej točki ne bo daljše in vsebinske razprave. Sklicana je bila seja na to temo za 

19.6.2023, ki bo izvedena, če bo potrebno. Povedal je, da IO OKS-ZŠZ ni sprejel še nobene odločitve glede 

prodaje, vodi se le razprava, pogovor o tem. OKS-ZŠZ tudi ni tista organizacija, katere kupec bi dal predlog 

za soglasje k prodaji na Ministrstvo za finance (MF).  

V kolikor OKS-ZŠZ dobi zavezo države, da bo monopolni položaj Športne loterije ostal dolgoročno, v tem 

primeru bistvo razmišljanja o prodaji odpade. Seja Odbora za finance v DZ je nakazala to smer. Tudi MF 

bo podalo svoje stališče, kajti rok za prvega kupca, ki je vložil prošnjo za soglasje na MF se izteče začetek 

julija. Na OKS-ZŠZ je cenitev Športne Loterije pripravljena in na vpogled članom IO-ja. Razmisliti je tudi 

potrebno v smeri, če eden od deležnikov dobi pozitivno mnenje MF-ja, da OKS-ZŠZ ne bo ostal »zaklenjen« 
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v lastništvu. Za tak primer je v načrtu, da se natančno definira prodajni proces in pridobi tudi strateškega 

prodajnega svetovalca. 

 

Z. Kačičnik si je želel, da bi bila zaveza politike še bolj jasno izražena. Športno javnost namreč prodaja 

razdvaja, je pa čas, da se šport poveže. Predlagal je ustanovitev delovne skupine za pripravo strategije na 

področju iger na srečo, ki bi omogočala stabilno financiranje tako športnih kot invalidskih in humanitarnih 

organizacij. Strategija, ki bi se naredila v sodelovanju z vlado, bi postavila osnovna sidra, da bo naložba v 

Športno loterijo varna in da bo omogočala dolgoročno financiranje slovenskega športa. To je pomembno za 

OKS-ZŠZ in tudi za članice. 

F. Bobinac se je s povedanim strinjal. 

M. Müllner je povedal, da je bil ta dan prisoten na Odboru za finance in da so poslanci enotni, okoliščine so 

jasne. Na OKS-ZŠZ se je na temo prodaje Športne loterije zgodilo veliko negativnih postopkovnih kršitev. 

Menil je, da si je predsednik vzel možnost, da govori o prodaji športa. Povedal je, da OKS-ZŠZ v Športni 

loteriji na more zastopati E. Smrekar, predsednik Smučarske zveze, ki je med drugim predlagal strategijo, 

v kateri niti z besedo ne piše o prodaji, ampak piše o pridobivanju strateških partnerjev. Bil je mnenja, da si 

je OKS-ZŠZ že 5.1.2023, ko IO OKS-ZŠZ še ni bil ustanovljen, vzel pravico iskat tuje vlagatelje, ki bi kupili 

Športno loterijo. 

F.Bobinac ga je opozoril na časovni obseg razprave. 

M. Müllner je nadalje menil, da si predsednik OKS-ZŠZ jemlje preveč pooblastil. Predlagal je, da si člani IO 

OKS-ZŠZ na TV 3 pogledajo razpravo na Odboru za finance. Ocenil je, da je M. Švab OKS-ZŠZ zastopal 

korektno. Po njegovem videnju naj bi poslanci govorili, da šport prodaja šport. In da OKS-ZŠZ še vedno 

govori o prodaji - to se mu je zdelo popolnoma nesprejemljivo. M. Müllner je bil mnenja, da bo moral nekdo 

sprejeti odgovornost za vse stvari, ki so se dogajale okoli prodaje Športne loterije. 

F. Bobinac je povedal, da je neresnična trditev, da si je kot predsednik OKS-ZŠZ kadarkoli uzurpiral pravico 

in nekomu dal dovoljenje, da karkoli proda. OKS-ZŠZ (prejšnje vodstvo) je dalo soglasje k Strategiji, v kateri 

je opredeljeno, da se najde strateškega partnerja Športne Loterije. Nadalje je povedal, da osebno ne pozna 

nobenega kupca, osebno se tudi ni nikoli z nobenim srečal. Na podlagi predhodnih aktivnosti, je dobil 

povpraševanje na mizo, ker je že prejšnje vodstvo začelo s postopki skladnimi s sprejeto Strategijo Športne 

Loterije, zato je v mesecu januarju (5.1. 2023) podpisal nezavezujoče pooblastilo. Pooblastilo je bilo 

podpisano s strani zakonitega zastopnika, v okviru danih zakonskih pooblastil, kar ne predstavlja nikakršne 

zaveze glede prodaje. Poudaril je, da o potencialni prodaji IO OKS-ZŠZ še ni sklepal nič zavezujočega. 

Želi biti transparenten, po črki zakona in ne bo dovolil, da bi kdo širil neresnico (primer Zorman v oddaji 

Tarča). Menil je, da se preko teme o prodaji Športne loterije želi ponovno uvesti volitve. O tem pa odloča 

članstvo, ki ima za to legitimno pravico. 

M. Müllner je odgovoril, da bilo prav, da gre ta tematika v odločanje na skupščino, da bodo vse članice 

OKS-ZŠZ seznanjene o dogajanju glede prodaje Športne loterije. 
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F. Bobinac je povedal, da se bo pridobilo dodatno pravno mnenje, glede tega, ali gre lahko zadeva, o kateri 

odloča IO OKS-ZŠZ, na Skupščino OKS-ZŠZ. Obstajajo namreč pravila, kakšne so odgovornosti 

posameznih organov. IO OKS-ZŠZ so namreč predstavniki skupščine in so bili izvoljeni s strani skupščine. 

Nadaljeval je, da bi bil osebno vesel, da se monopolni položaj ohrani, saj bi tako izvorni razlog za prodajo 

odpadel. Povedal je še enkrat, da nikogar od kupcev osebno ne pozna in z nobenim se osebno ni srečal.  

P. Marđonovič je prosil za pojasnilo, kaj se mora zgoditi, da seja bo in če bo, kaj bo tema. Izrekel je podporo, 

da se išče zaveza v politiki, čudil pa se je, da se to ni zgodilo že prej. Predlagal je, da se ne hiti. Menil je, 

da je bil o dogajanju veliko pred njimi obveščen E. Smrekar, to daje ne transparenten vtis. 

F.Bobinac je povedal, da v predsedstvu niso vsi enako informirani, ker niso vsi enako časa v tem projektu. 

Le-ta sega v prejšnji mandat. E. Smrekar je hkrati tudi predsednik SZS in tudi član nadzornega sveta. Kot 

predsednik OKS-ZŠZ, in kot predstavnik lastnika, nima nobenih pooblastil, da bi kogarkoli spraševal, ker se 

mu to zdi nekorektno. 

Glede napovedane seje je povedal, da bo imela en namen, da se pokaže kakšna so vrednotenja, ocena 

vrednosti. Ne bi se sprejemalo nobenih sklepov. Ne zavezujoča ponudba drugega potencialnega kupca, ki 

je prišla, je bila pomembno višja kot prva. Tako je predlagal, da se počaka rok, da bi tudi drugi potencialni 

ponudnik dal zavezujočo ponudbo. Na seji bi se torej obravnavalo le poročilo o vrednotenju podjetja. Namen 

za naprej pa je strukturirati proces, z vsemi odločitvenimi točkami, z vsemi informacijami. Zakonodaja je 

taka, ki na eni strani ne omogoča, da bi kdorkoli prevzel več kot 20%. Dejstvo pa je, da se govori (mediji), 

da je možno, da gre za firme, ki so v ozadju povezane. 

Z. Kačičnik je povedal, da je bila želja prvega ponudnika, da dobi 100% delež, saj je to povedal njegov 

zastopnik na predstavitvi. 

F. Bobinac je še enkrat pozdravil predlog o oblikovanju delovne skupine. Menil je, da je družba Športna 

loterija tista, ki mora aktivno nastopiti v odnosu do politike, saj najbolj pozna polje športnih stav. 

Z. Kačičnik je bil mnenja, da mora glavno vlogo prevzeti civilna sfera (športne, humanitarne in invalidske 

organizacije), saj je Športna loterija le pravni subjekt, ki je nastal zaradi njih, ker je hotela država tem 

organizacijam pomagati. Menil je, da je potrebno izhajati iz te baze, za katere imajo igre na srečo osnovni 

namen, kateri pa je delitev dobička iz naslova iger na srečo.  

P. Marđonoviča je še enkrat zanimalo, kaj se mora zgoditi, da napovedana seja bo oziroma ne bo. 

F. Bobinac je povedal, da bi se na seji predstavilo poročilo o vrednotenju podjetja, povabljeni bi bili 

predstavniki KPMG. Ugotovljeno je bilo, da seja, ki je bila sklicana za 19.6.2023 ni potrebna. 

P. Marđonovič je povedal, da se mu zdi zadevno poročilo brezpredmetno, saj je cena obeh ponudnikov za 

nakup bistveno višja. 

Z. Kačičnik je pojasnil, da je v poročilu dan razpon cene. 

J. Dolničar je pojasnil, da sta vidika prodajalca in kupca lahko različna, posledično pa tudi njuno vrednotenje 

podjetja. Kupec ima namreč v mislih sinergije in razvojne vidike, ki jih prodajalec vedno ne pozna. 
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Odstopanja so lahko tudi zelo velika. Predlagal je, da predstavniki iz KPMG predstavijo svoj pogled na 

razliko. 

M. Müllner je bil mnenja, da so bili ljudje, ki kupujejo Športno loterijo, predstavljeni na eni izmed sej IO OKS-

ZŠZ. Menil je, da OKS-ZŠZ kot športna organizacija ni podjetje, ki bi prodajalo. Športna loterija, ki je nastala 

iz Podarim Dobim, je bila ustanovljena s ciljem financiranja slovenskega športa. Pomembna se mu zdi tudi 

družbena odgovornost OKS-ZŠZ. Nadalje je predlagal, da bi morala o tem odločati ali skupščina ali da bi 

se ustanovila neka komisija, saj so trenutni postopki po njegovem mnenju popolnoma zgrešeni. Prodaja se 

kupcu, ki ima v davčnih oazah sedež, tja bo tako šel slovenski šport. Na koncu je zaključil, da prodaja 

Športne loterije ni prava pot. 

V. Ravbar je povedala, da se ve kdo prodaja, vprašanje pa je tudi kdo kupuje. Če imaš pet povpraševalcev, 

je cena druga, kot če imaš enega. Lahko je to strateški partner, sklad,.. Kopica je okoliščin, ki vplivajo na 

prodajo. 

F. Bobinac je zaključil, da je pomembno, da se spremembe na trgu ne bodo zgodile. Še enkrat je poudaril, 

da se bo upoštevalo predlog Z. Kačičnika o ustanovitvi delovne skupine. 

Z. Kačičnik je prosil, da bi pogledal drugo ponudbo prodaje Športne loterije. 

F. Bobinac ga je seveda povabil k ogledu gradiva. 

 

AD10/ OI Pariz 2024 

 

A. Športni projekt in kriteriji OKS-ZŠZ za nastop na OI Pariz 2024 

 

F.Bobinac je predal besedo B. Kolariču, ki je predstavil projekt Pariz 2024. Ocenil je, da bo Slovenija 

nastopila v do 15 športnih panogah, z do 100 športnikov. Želja je, da se vključijo tudi kolektivne športne 

panoge. Lokacije bodo razpršene, tako da bodo igre tudi velik logističen zalogaj. Predstavil je projekt in 

kriterije OKS-ZŠZ za nastop na OI Pariz 2024: trije nivoji - potencial za kolajno, uspešni športniki do 16. 

mesta, ostali s kvalifikacijsko normo MOK s potencialom kot uspešni športniki na naslednjih igrah. 

Z. Kačičnik je podal predlog, da naj bo OKS-ZŠZ pozoren na ženske v športu in predvsem na tiste 

kandidate, katerih društva oz. nacionalne panožne športne zveze so v slabem finančnem stanju (primer 

Katje Fain), v želji, da ne bodo imeli slabših pogojev treninga kot konkurenca. 

F. Bobinac je povedal, da bo strokovna služba pregledala te primere.  

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

116-6/2023 IO OKS-ZŠZ potrjuje športni projekt in kriterije OKS-ZŠZ za nastop na OI Pariz 

2024. 

 

B. Športni kriteriji OKS-ZŠZ za imenovanje športnikov – kandidatov OI Pariz 2024 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 



13 

 
 

117-6/2023 IO OKS-ZŠZ se seznanja s športnimi kriteriji OKS-ZŠZ za imenovanje 

športnikov – kandidatov OI Pariz 2024. 

 

C. Športniki – kandidati za OI Pariz 2024 

 

B. Kolarič je povedal, da je trenutno 161 športnikov kandidatov, ki so imenovani na podlagi kriterijev. 

U. Mohorič je dodal, da se na OI pričakuje do 100 športnikov. Košarkarske ekipe, ki bodo nastopile na OI, 

bodo, zaradi kvalifikacijskih turnirjev, znane šele tri tedne pred igrami. 

 

Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 

118-6/2023 IO OKS-ZŠZ se seznanja z imenovanimi športniki – kandidati za OI Pariz 2024. 

 

AD11/ EI Krakov 2023 - seznanitev 

 

F.Bobinac je predal besedo B. Kolariču, ki je prisotne seznanil z reprezentanco, ki potuje na EI Krakov. IO 

OKS-ZŠZ je na pretekli seji pooblastil SSVŠ za imenovanje reprezentance, zato je B. Kolarič na kratko 

poročal o igrah, tretjih zapored. Na igrah bo nastopilo 137 športnikov, 213 bo štela celotna reprezentanca. 

 

A. Reprezentanca Slovenije za nastop na EI Krakov 2023 

 

Soglasno so bili sprejeti naslednji sklepi: 

119-6/2023 IO OKS-ZŠZ se seznanja z reprezentanco Slovenije za nastop na EI Krakov 

2023. 

 

AD12/ Športne igre POFEM Maribor 2023, SVIP Bali 2023, SIP Heraklion 2023 

 

F.Bobinac je predal besedo B. Kolariču, ki je predstavil na kratko posamezne igre, predlagal je pooblastilo 

za SSVŠ za imenovanje reprezentanc Slovenije, saj zaradi poletnih datumov, v tem času ne bo sklicana 

seja IO OKS-ZŠZ. 

 

A. Pooblastilo SSVŠ za imenovanje reprezentance Slovenije 

 

Člani IO OKS-ZŠZ so soglasno sprejeli naslednje sklepe: 

120-6/2023 IO OKS-ZŠZ pooblašča SSVŠ za imenovanje reprezentanc za nastop na 

POFEM Maribor 2023. 

121-6/2023 IO OKS-ZŠZ pooblašča SSVŠ za imenovanje reprezentanc za nastop na SVIP 

Bali 2023. 
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122-6/2023 IO OKS-ZŠZ pooblašča SSVŠ za imenovanje reprezentanc za nastop na SIP 

Heraklion 2023. 

 

B. Imenovanje vodij reprezentanc POFEM/SVIP/SIP 

 

F. Bobinac je predlagal v sprejetje sklepe. Predlagani vodje so predstavniki strokovne službe OKS-ZŠZ. 

R. Sraka Vukovič je predlagala evalvacijo vodij reprezentanc, s čimer se je F. Bobinac strinjal predvsem 

zaradi informacije, kaj se lahko v prihodnje izboljša. 

B. Kolarič je povedal, da se po vsakih igrah športnikom pošlje vprašalnik in naredi analiza. 

 

Soglasno so bili sprejeti sledeči sklepi: 

123-6/2023 IO OKS-ZŠZ imenuje Staša Remiha za vodjo reprezentance POFEM Maribor 

2023. 

124-6/2023 IO OKS-ZŠZ imenuje Žigo Dobnikarja za vodjo reprezentance SVIP Bali 2023. 

125-6/2023 IO OKS-ZŠZ imenuje Žigo Skvarča za vodjo reprezentance SIP Heraklion 2023. 

 

AD13/ Pobude in predlogi 

 

F.Bobinac je predal besedo Z. Kačičniku, ki je povedal, da, glede na komunikacijo z društvi in NPŠZ, 

ugotavlja, da je slovenski šport trenutno v kritičnem stanju. Predlagal je (enako je predlagal tudi na 

Strokovnem svetu RS za šport), da se prosi MGTŠ za interpretacijo zakonske materije, ki definira 

financiranje športa na nacionalni in lokalni ravni. Saj tovrstno financiranje zaradi različnih interpretacij precej 

zamuja in nekateri dobijo sredstva šele jeseni. Predlagal je posvet na to temo in sestanek z MGTŠ, s ciljem, 

da se pridobi interpretacija členov, ki financiranje urejajo. Predvsem bi bilo potrebno dobiti odgovor, ali se 

akontacije društvom s strani občin sme dajati, saj morajo športna društva preživeti cca. pol leta, ker ne 

dobijo sredstev. Nadalje je povedal, da Zakon o športu določa financiranje preko LPŠ in FŠO. Športne 

organizacije ne morejo sprejemati večletnih proračunov za šport, tudi razpis posledično ne more biti dan za 

več let. Še enkrat je predlagal organizacijo posveta, da se zbere vse informacije s terena, v naslednjem 

koraku pa se skupaj z MGTŠ loti reševanje tega problema. Cilj je interpretirati pravno materijo, da bo 

dinamika plačil potekala skozi celo leto. Bazen sponzorstev v Sloveniji se namreč krči, v Mariboru ga skoraj 

ni, zato je odvisnost od sredstev LPŠ in FŠO še toliko večja. Zaključil je, da si želi, da imajo vsa društva v 

Sloveniji enake možnosti. 

F.Bobinac je prosil strokovno službo, naj pripravi predlog aktivnosti na to temo, saj je predlog zelo dober, 

na mestu. V naslednjem koraku naj se pripravi operacionalizacija z datumi in nosilci, kdo bo kaj naredil. 

P. Marđonovič se je strinjal, da bi morala biti sredstva odobrena prej, ker sredstva na MGTŠ še vedno niso 

določena. Poskušati je treba urgirati, saj imajo vse zveze že stroške, ki se vežejo na ta vir financiranja. 

M. Švab je dodal, da bi moral biti princip tak, da se sredstva odobrijo za prihodnje leto.  
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F. Bobinac je pozval U. Mohoriča, da kot predsednik Strokovnega sveta za šport RS, na to problematiko 

opozori in poskuša začeti dialog o tem, saj se stvari odvijajo zelo počasi. 

B. Knavs je dodal, da bi, glede na razpis, morale biti pogodbe na voljo s 1.6.2023. 

M. Müllner je podal predlog za boljše financiranje mladih perspektivnih športnikov. 

Predlog: 

V slovenskem prostoru je ogromna razlika med profesionalnimi športi, ki so sponzorsko bolj zanimivi in 

vsemi ostalimi. Pri prvih športniki dobivajo redne honorarje, nekateri celo enormne zneske. Pri teh drugih 

športih kot je npr. kajak, ki tudi spadajo med olimpijske športe, pa ni toliko denarja. Verjetno je zaradi tega 

še bolj "čist", ima pa zaradi tega precej problemov. Takih olimpijskih športov je še kar nekaj. V Sloveniji in 

drugod po Evropi so za take športnike omogočili zaposlitve v vojski in policiji. Tako mladim športnikom teče 

delovna doba in dobijo nekaj evrov mesečno. 

Navedel je primer kajakašev. Po dopolnjenem 18 letu gredo v člansko konkurenco, kjer pa so v ekipi lahko 

le trije v kajaku in trije v kanuju. Ostali lahko pridejo v U23 ekipo, v  kolikor se vanjo kvalificirajo. Mnogi torej 

čakajo na mesto v članski reprezentanci, opravljajo dva treninga dnevno in nekateri še študirajo. Problem 

je v tem, da so mnogi popolnoma brez prihodkov. Zveza nima za štipendije, redno delo je ob resnem 

treningu težko izvedljivo, za študente pa nemogoče. Zadnja leta imamo ogromno primerov perspektivnih 

kajakašev, ki so zaradi tega končali trenirati. Težko so pri 23 letih na plečih staršev, brez jasne perspektive. 

Gre za šport v katerem smo pravkar dobili zlato olimpijsko medaljo. V kolikor ne bomo imeli ustrezne 

piramide tekmovalcev, bo zadeva pač propadla. Trenutno ima v vojski in policiji zaposlitev le peščica 

kajakašev. Tudi v drugih športih je zgodba podobna. 

Drugod po Evropi (Italija, Nemčija, Francija, Češka...) so zadevo rešili zelo elegantno. Vse perspektivne 

mladince so po 18. letu zaposlili v vojski/policiji in jim omogočili študij "ob delu". Vse tekmovalce so tudi 

združili v trening centrih, kjer imajo poleg odličnih pogojev za trening tudi možnost bivanja.  

V primeru kajaka govorimo verjetno o manj kot 20 mladih športnikih. Letni strošek za državo bi bil cca 

250.000€. S tako majhnim vložkom bi dobili velik bazen novih mladih tekmovalcev, ki bi videli perspektivo 

v rednih treningih, vojska in policija bi pa pridobili na ugledu. Zadnje mesece je tudi precej govora o tem, da 

je potrebno dvigniti delež BDP za vojsko. Vsi se verjetno strinjamo, da je nesmiselno vlagati v staro železje. 

Vložek v mlade športnike pa bi se zagotovo vrnil. 

V zaključku je predlagal, da se takoj poveča število zaposlitev v vojski/policiji za mlade perspektivne 

športnike. Tako zaposlitev bi morali omogočiti vsem tistim, ki so v U23 in članskih državnih ekipah vsaj pri 

olimpijskih športih. Pri nekaterih zimskih športih je že tako, dejansko pa je to dobra rešitev za mlade 

perspektivne športnike. 

U. Mohorič je odgovoril, da je že sedaj Pravilnik o zaposlitvah v javni upravi razvojno orientiran, torej ni 

celoten delež vseh zaposlitev namenjen vrhunskim športnikom, ampak tudi tistim, ki po kriterijih izkažejo 

potencial, da se razvijejo v vrhunske športnike. Na strani države je, vezano na zaposlitve, veliko posluha, 

saj se na Ministrstvu za obrambo in na Ministrstvu za javno upravo kvote povečujejo. V zadnjem času je 

bilo nekaj novih zaposlitev na Ministrstvu za obrambo. 
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R. Sraka Vukovič je opozorila, da je veliko športnikov, ki izpolnjujejo kriterije za zaposlitev, nezaposlenih, 

ker ni dovolj prostora. Tu je težava, veliko je odvisno od sreče, kdaj dosežeš dober rezultat. 

B. Perko je dodal, da je Nacionalni program športa, v svojih ciljih, predvidel povečanje števila zaposlenih 

na 140 – 150 mest. Trenutno je mest 115. 

R. Sraka Vukovič je povedala, da bi morala biti številka enaka številu športnikov, ki izpolnjujejo kriterije, tako 

bi za vse veljali enaki pogoji. 

B. Perko se je strinjal in poudaril, da se je sistem v zadnjih 5-ih letih uredil, število zaposlenih se zopet veča. 

OKS-ZŠZ bo vztrajal na številu, ki je navedeno v Nacionalnem programu športa. Odgovoril je tudi M. 

Müllnerju, da ima OKS-ZŠZ za športnike študente, ki so perspektivni, mehanizem štipendij. Se je strinjal, 

da bi moralo biti sredstev še več, stremi se seveda k temu, da se sredstva za ta namen povečujejo. 

P. Marđonovič je predlagal, da naj se pogleda seznam, kdo je zaposlen že zelo dolgo časa, poudaril pa je 

tudi, da so nekateri od njih zelo premožni (npr. nogometaši). 

R. Sraka Vukovič je dodala, da bi bilo pošteno do tistih športnikov, ki resnično ne dobijo nobenih sredstev, 

da se upošteva tudi finančno stanje športnika, kot kriterij. 

B. Perko je povedal, da OKS-ZŠZ do teh podatkov ni imel dostopa. Nadalje je omenil, da so zaposlovalci 

tisti, ki so želeli sponzorirati določene športnike z drugim namenom, ne v obliki socialne pomoči, ampak z 

vidika prepoznavnosti ministrstva. Če bi bilo mest dovolj, bi se lahko pokrilo vse vidike, tako pa žal ne. Zato 

prihaja do anomalij. Nekaj športnikov je tudi prostovoljno predalo tako zaposlitev mladim, nekateri pa tudi 

ne. 

R. Sraka Vukovič je povedala, da, ko športnik konča kariero, nima takoj druge službe. Zato je potrebno tudi 

tem športnikom dati čas, da si najdejo zaposlitev (da je prehod v drugo kariero lažji), in tudi zato se ne sme 

gledati samo na mlade perspektivne športnike. Zavedati se je potrebno, da imajo vsi športniki, tudi starejši, 

dosežene kriterije, ki jim omogoča zaposlitev. 

 

AD14/ Razno 

F. Bobinac je predlagal, da bi se TV ekrani v SOIC-u namestili tako, da bi lahko tudi predsedstvo na seji 

spremljalo predstavitev oziroma, da bi bile seje IO OKS-ZŠZ v Hiši športa, kjer je to omogočeno. Predlagal 

je, da so naslednje seje na tej lokaciji. 

P. Marđonovič je povabil na sprejem Primoža Rogliča, ki bo 19.6.2023 na Kongresnem trgu v Ljubljani. 

 

Naslednja seja bo septembra 2023, skupščina bo 30.8.2023. Če bo potrebno, bo seja IO OKS-ZŠZ pred 

septembrom. 

 

Seja se je zaključila ob 19.30. uri. 

Po magnetogramskem zapisu 

zapisala Bojana Okorn Počivavšek 

         Franjo Bobinac 

         Predsednik OKS-ZŠZ 


